
 

Schriftelijke vraag: 
Vraagnummer: S-399 (19int00040) 

 
Datum indiening: 04 januari 2019 

 

Onderwerp: Wijziging beleid vervoerspas 
 

Naam indieners: Ard op de Weegh, Roel Eefting en Elbert Elbers 
 

 
1. Hoe staat het inmiddels met de uitvoering van het amendement van 29 mei 

2018 en met name de uitvoering van de afspraak “dat het college van 

Overbetuwe in opdracht van de raad in 2018 gaat werken aan inhoudelijke 
beleidskeuzes. En dat op basis van deze beleidskeuzes wordt beoordeeld of de 

bedrijfsvoeringsorganisatie aan de lokale behoeften kan voldoen.”? 
 

Graag verwijs ik u voor de beantwoording van bovenstaande vraag naar de informatienota van 

31 oktober 2018 die op 6 november naar de raad is gestuurd. Daarnaast is er een informatie-
avond op 29 januari 2019 belegd waarin de raad wordt meegenomen in de mogelijkheden en 

haar toekomst van de bedrijfsvoeringsorganisatie. Op 12 en 14 februari 2019 vinden er 
miniconferenties plaats om over het bovenstaande met de raad verder van gedachten te 

wisselen. 
 

 

2. Waarom heeft het College de raad niet betrokken bij de besluitvorming over 
de per 2019 gewijzigde beleid Wmo-vervoerspas? 

 
De wijziging van dit beleid betrof echter het aanpassen van beleidsregels. Dit valt binnen de 

bevoegdheden van het College. 

 
 

3. Bent u bereid de raad alsnog op korte termijn een onderbouwd voorstel voor 
te leggen over te maken inhoudelijke keuzes, waarbij ook de mogelijkheid 

wordt ingebouwd om de door het College doorgevoerde aanpassing van de 

regeling (gedeeltelijk) terug te draaien? 
 

Binnenkort zal de raad het document ‘Toekomst van het doelgroepenvervoer in de regio Arnhem 
en Nijmegen’ ontvangen nadat het is vastgesteld door het algemeen bestuur. Hierin zal de raad 

worden meegenomen om hierover een mening te vormen voor de toekomst. 
Daarnaast staat er op 19 maart 2019 een politieke avond en op 2 april 2019 een besluitvormende 

raad gepland waarvoor u vanuit het College een onderbouwd voorstel zult ontvangen. 

 
 

4. Bent u bereid medewerking te verlenen aan een rondetafelgesprek of voorronde in 
Q1 over dit onderwerp, met o.a. deelname van de participatieraad indien het 

presidium bereid is dit te agenderen? Hoe staat het college tegenover die gedachte? 

 
Daar is het College bereid toe. Zie verder de beantwoording van vraag 3. 

 
 

 
Elst, 29 januari 2019. 


